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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért mondták azt a dolgozóknak, hogy bezár a dobai 
szanatórium?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. december 17-én egy írásbeli kérdés keretében kértünk információt arra vonatkozóan, hogy 
valóban igazak-e azok a hírek, amelyek szerint bezár a Cholnoky Ferenc Kórház Pszichiátriai 
Rehabilitációs és Szocioterápiás Osztálya. Ön akkor azt a választ adta, hogy nem csak hogy nem 
tervezik bezárni, de még fel is újítják a szanatórium épületét.

Azóta azonban levelet kaptunk a kórház egyik dolgozójától, amelyben a dolgozó arról számol be, 
hogy 2019-ben egy munkaértekezleten teljesen egyértelműen közölték velük, hogy a teljes 
szanatóriumi részleget be kell zárni lehetőleg fél éven belül. A dolgozó részletes leírást adott a 
kórház kiürítésének jelenleg is zajló folyamatáról, így többek között arról, hogy a 200 ágyon már 
csak 110 beteget látnak el, illetve arról, hogy az egyik épület tetőszerkezetének beszakadása miatt 
ez a szám tovább fog csökkeni.

Ráadásul a dolgozó beszámolója szerint nem megoldható a betegek elhelyezése sem, hiszen az 50 
km-re lévő sümegi intézet nem képes ennyi beteget befogadni. Egyesek pedig arról számoltak be, 
hogy a hajléktalan szállóra készülnek egyes betegeket kirakni az intézményből.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Hogyan lehetséges az, hogy a szanatórium dolgozóival egyértelműen közölték, hogy az intézet 
be fog zárni, ön még is arról adott tájékoztatást, hogy ilyen tervei nincsenek a Kormánynak? 

2) Hogyan lehetséges az, hogy a dobai szanatórium dolgozói és betegei a mai napig arra készülnek, 
hogy többüknek el kell hagyniuk a szanatóriumot? 



3) Hogyan lehetséges az, hogy a Kórház dolgozója arról tudott beszámolni, hogy az államtitkár úr 
által említett felújítási pénzből a Kórházban semmit nem látott? 

4) Ismételten kérdezzük Miniszter Urat, van-e bármiféle terv a Cholnoky Ferenc Kórház 
szanatóriumának bezárására, vagy van-e értesülése arról, hogy egy ilyen terv előkészítését fogják a 
jövőben öntől kérni? 

5) Előfordulhat-e, hogy a Nemzeti Alaptantervhez hasonlóan készült a minisztériumában egy ilyen 
tervezet, csak önt arról nem tájékoztatták? 
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